

# လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး အကြံဉာဏ် နှင့် လျှောက်လွှာတင်ရန် ကူညီခြင်းဆိုင်ရာ စီမံချက် (IAAAS) - လူငယ်

## အချက်အလက်စာစောင် [BURMESE]

### IAAAS ဆိုသည်မှာ ဘာလဲ

Immigration Advice and Application Assistance Scheme (IAAAS) (လူဝင်မှုဌာန အကြံဉာဏ် နှင့် လျှောက်လွှာတင်ရန် ကူညီခြင်းဆိုင်ရာ စီမံချက်) ဆိုသည်မှာ အစိုးရက ငွေကြေးထောက်ပံ့သော ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်ပြီး ၎င်းကို ပြည်ထဲရေးဌာနက စီမံခန့်ခွဲသည်။

IAAAS သည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် လူဝင်မှုဌာန ကလေးများအား အုပ်ထိန်းခြင်းဆိုင်ရာ (IGOC) အက်ဥပဒေ အရ သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီး၏ အုပ်ထိန်းခံဖြစ်သော အသက် ၁၈ နှစ် အောက်အရွယ်ရှိ အရွယ်မရောက်သေးသူများအား အချုပ်အချယ်ကင်းပြီး အသိပညာရှင်ဆန်သော လူဝင်မှုဆိုင်ရာ အကြံဉာဏ်များကိုပေးခြင်း နှင့် လျှောက်လွှာတင်ရန် ကူညီခြင်းတို့ကို အခမဲ့လုပ်ပေးပါသည်။

### ကျွန်ုပ် IAAAS ကို ရယူနိုင်သလား

အကယ်၍သင်သည် '၂၀၁၄ ခုနှစ် လူဝင်မှုဌာန ကလေးများအား အုပ်ထိန်းခြင်းဆိုင်ရာ (IGOC) အက်ဥပဒေ အရ (အသက် ၁၈ နှစ် အောက်အရွယ်ရှိ) အရွယ်မရောက်သေးသူတစ်ဦးအဖြစ် စာရင်းဝင်လျှင် သင်သည် IAAAS အရ မည်သည့် နိုင်ငံအတွင်း ဗီဇာလျှောက်လွှာတင်ခြင်းကိစ္စ သို့မဟုတ် ပြန်ပြောင်းသုံးသပ်ပေးရေး လုပ်ငန်းစဉ်များအတွက်ကိုမဆို **အကြံဉာဏ်** နှင့် **အကူအညီ** နှစ်ခုစလုံးရရန် အလိုအလျောက် အရည်အချင်းပြည့်မီသည်။

### IAAAS ၌ SSI က မည်သည့်အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်သလဲ

Settlement Services International (SSI) သည် အမြတ်အစွန်းကို ပမာနမထားသော အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး IAAAS ဝန်ဆောင်မှုများကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ပေးရန်အတွက် ပြည်ထဲရေးဌာနမှ ကန်ထရိုက်ရထားသည်။ SSI သည် ဝန်ဆောင်မှုများကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ပေးရာ၌ ဩစတြေးလျားနိုင်ငံတစ်ခွင်လုံးတွင်ရှိသော အထူးကျွမ်းကျင်မှုရှိသည့် မိတ်ဖက် အဖွဲ့အစည်းများနှင့်အတူ ညှိနှိုင်းလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်လိမ့်မည်ဖြစ်သည်။

### အကြံဉာဏ် နှင့် အကူအညီတို့အကြား ဘာကွာခြားချက်ရှိသလဲ

IAAAS လူဝင်မှု 'အကြံဉာဏ်' ဆိုသည်မှာ IAAAS ဝန်ဆောင်မှုပေးသူက လူတစ်ဦးအား လူကိုယ်တိုင် သို့မဟုတ် ဗီဇာအသုံးပြု မျက်နှာခြင်းဆိုင် ဆွေးနွေးပွဲ၌ သို့မဟုတ် တယ်လီဖုန်းဖြင့် ထိုသူ၏ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဗီဇာ လျှောက်လွှာနှင့် ပတ်သက်သော သိကောင်းစရာ အချက်အလက်များကို ပေးခြင်းနှင့် အကြံဉာဏ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

IAAAS ဗီဇာလျှောက်လွှာ 'အကူအညီ' ဆိုသည်မှာ IAAAS ဝန်ဆောင်မှုပေးသူက ဗီဇာလျှောက်လွှာရှင်တစ်ဦးအား ဗီဇာလျှောက်လွှာကို ပြီးပြည့်စုံအောင်ဖြည့်စွက်၍ ဗီဇာလျှောက်လွှာကို တင်ရန် ကူညီခြင်းဖြစ်သည်။

## IAAAS မှ အကူအညီရရန် ကျွန်ုပ် မည်သူကို ခေါ်ရမလဲ

SSI အား 1800 932 082 ၌ အခမဲ့ ဖုန်းဆက်၍ ဆက်သွယ်ပါ  
သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ အောက်ပါ ဝက်ဘ်ဆိုက်မှတစ်ဆင့် လျှောက်ပါ  
[www.ssi.org.au/](http://www.ssi.org.au/)

SSI က ထိုနောက်တွင် သင်၏ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကို စိစစ်ရန် သင့်ဒေသခံ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူထံသို့ လွှဲပြောင်းပေးပါလိမ့်မည်။

## နောက်တစ်ဆင့် ဘာဖြစ်မလဲ

သင်၏ သတ်မှတ်ချက်အဆင့်မှာ အရွယ်မရောက်သေးသူတစ်ဦးဖြစ်ကြောင်းကို ပြည်ထဲရေးဌာနမှ အတည်ပြုချက်ကို ရရှိသည့်အခါ၌ သင့်အတွက် IAAAS ဝန်ဆောင်မှုပေးသူကို သတ်မှတ်ပေးပါလိမ့်မည်။

သင်၏ ပထမ တွေ့ဆုံမှုနှင့် သင့်အား IAAAS ဝန်ဆောင်မှု ပေးသူနှင့် ရှေ့ဆက်တွေ့ဆုံမှုများကို နည်းလမ်းပေါင်းစုံအရ လုပ်နိုင်လိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ တွေ့ဆုံမေးမြန်းမှုကို ပြုလုပ်ရန်အတွက် သင်သည် သင်နှင့်အနီးဆုံးနေရာရှိသော ဝန်ဆောင်မှုပေးသူ၏ရုံးသို့ သွားရောက်နိုင်သည်။ သို့မဟုတ် မျက်နှာခြင်းဆိုင် ဆွေးနွေးရန်အတွက် ဝီဒီယိုအသုံးပြု မျက်နှာခြင်းဆိုင် ဆွေးနွေးခြင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးပစ္စည်းများကို အသုံးပြုနိုင်သည် သို့မဟုတ် ၎င်းတို့အား ဖုန်းဖြင့် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

အကယ်၍သင်သည် ဤ နည်းလမ်းများအထဲမှ မည်သည့်နည်းလမ်းကိုမျှ မသုံးနိုင်လျှင် SSI က အခြားသော ဆက်သွယ်နိုင်ရာ နည်းလမ်းများကို ကူညီဖော်ထုတ်ပေးပါလိမ့်မည်။

## ကျွန်ုပ် အင်္ဂလိပ်စကား ကောင်းကောင်းမပြောတတ်လျှင်ကော

အကယ်၍သင်သည် SSI အား စကားပြောရန်အတွက် စကားပြန်ကို လိုအပ်လျှင် အခမဲ့ ဝန်ဆောင်မှုရရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ ဘာသာပြန်နှင့် စကားပြန် ဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့အစည်း (TIS National) ကို 131 450 ၌ ဖုန်းဆက်ပြီး ၎င်းတို့အား SSI ကို 1800 932 082 သို့ ဖုန်းခေါ်ခိုင်းပါ။ အကယ်၍ သင်၏ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ခြင်းဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်နှင့် ပြောဆို ဆက်သွယ်ရန် လိုအပ်လျှင်လည်း သင့်အား စကားပြန်တစ်ဦးကို အခမဲ့စီစဉ်ပေးလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။

## ကျွန်ုပ်၏ IAAAS နှင့် အတွေ့အကြုံအပေါ်ရှိသောကျွန်ုပ်၏ထင်မြင်ချက်များကိုကျွန်ုပ်မည်ကဲ့သို့ ပြောပြနိုင်မလဲ

အကယ်၍သင်သည် IAAAS ဝန်ဆောင်မှုများနှင့်သက်ဆိုင်သည့် သင့်အတွေ့အကြုံများအကြောင်းကို တုံ့ပြန်ချက်ပေးလိုပါက SSI ကို 1800 932 082 ၌ ဆက်သွယ်ပါ။ သို့မဟုတ် သင်၏ တုံ့ပြန်ချက်ကို မည်သည့် ဘာသာစကားဖြင့်မဆို အောက်ပါသို့ အီးမေးလ်ပို့ပါ။  
[info@ssiaaas.org.au](mailto:info@ssiaaas.org.au)

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်၏ ထင်မြင်သုံးသပ်ချက်များကို အလေးထားပြီး တိုင်တန်းချက် တစ်စုံတစ်ရာကို စုံစမ်းစစ်ဆေးပါမည်။